
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 21 maja 2019 r.

 - Liczba obecnych na zebraniu – 26

- Uprawnionych do głosowania – 26 – przedstawiciele klas: 1c, 1d, 1f, 2b, 2d, 2g, 3a, 3c, 3d, 3e,  4b, 
4c, 4e, 4f, 5a, 5b, 5c, 5e, 5f, 5g, 5h, 6a, 6d, 6e, 6f, 7a, 8d, 8e.

(Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu)

Porządek Zebrania:

1. Na początku  spotkania  skarbnik  p.  A.  Perzyńska omówiła  realizację  budżetu.  Z  powodu 
braku  wpłat  zadeklarowanych  przez  rodziców  obecnie  budżet  może  zostać  zamknięty 
ze stratą:  -12 251,56.

2. Dyskusja na temat problemu braku wpłat na Radę Rodziców. Budżet Rady Rodziców jest 
planowany  na  początku  każdego  roku  szkolnego  na  podstawie  zadeklarowanych  przez 
rodziców  uczniów  wpłat  na  ten  cel.  Przy  braku  ich  realizacji  wielu  zaplanowanych 
w budżecie działań nie da się sfinansować.

Ustalono,  że  rodzicom  należy  przypomnieć  o  dokonaniu  zadeklarowanych  wpłat.  Taka 
informacja zostanie rozesłana do rodziców przez zarząd Rady Rodziców. Przedstawiciele klas 
również są proszeni o przypomnienie o uregulowaniu składki  tym rodzicom, którzy tego 
jeszcze nie dokonali.

3. Rozmawiano  następnie  o  rozwiązaniu  systemowym  nagradzania  uczniów  za  osiągnięcia 
całoroczne,  czego nie da się  zaplanować na początku roku szkolnego. Przyjęto wstępnie 
założenie na rok następny, aby zaplanować pulę nagród dla takich uczniów w budżecie, a 
szczegółowe podania rozpatrywać po zakończeniu pierwszego semestru nauki. 

4. Odbyła się dyskusja na temat zmiany formy nagradzania uczniów na koniec roku szkolnego, 
szczególnie z klas I-III. Ustalono, że mogą to być inne nagrody niż książkowe. Zmiana zstanie 
wypróbowana jeszcze w bieżącym roku szkolnym.

5. Odbyła się dyskusja i głosowanie na temat zwiększenia kwoty wpłaty na Radę Rodziców. 
Obecnie  sugerowana  kwota  wpłaty  na  Radę  Rodziców  to  50  zł,  od  przyszłego  roku 
szkolnego kwota sugerowana będzie wynosiła 100zł na dziecko, w przypadku większej liczby 
dzieci z jednej rodziny w szkole rodzice wpłacają 50zł na każde kolejne dziecko. Decyzję o 
podwyżce przegłosowano pozytywnie przy 25 głosach za i 1 głosie wstrzymującym.

6. Głosowanie w sprawie podania nauczyciela jęz. angielskiego p. Zimińskiej o sfinansowanie 
nagrody książkowej dla wybitnego ucznia (udział w kilku konkursach, gdzie zajął znaczące 
miejsce). Przegłosowane pozytywnie, 26 głosów za.

7. Głosowanie  w  sprawie  nagród  książkowych  dla  klas  IV-VIII  na  koniec  roku  szkolnego 
2018/2019. Nagrody otrzymają tylko te klasy, których średnia wpłat wynosie 50 zł.

8. Omówienie Pikniku szkolnego przez p. Joannę Jakubowską. Zorganizowane zostaną stoiska 



z kawą  i  lodami.  Każda  klasa  jest  proszona  o  przygotowanie  2  ciast  na  stoisko  Rady 
Rodziców, gdzie potrzebne będą dyżury w czasie pikniku. Cel na który zbieramy w tym roku 
to sprzęt sportowy na lekcje wychowania fizycznego. 

Potrzeba również około 30 panów do pomocy przy sprzątaniu i złożeniu namiotów około 
godziny 13.00, prośba o ogłoszenie tych informacji w klasach.

9. Bal ósmoklasisty – Rada Rodziców przyznała po 10zł na osobę na pamiątki dla absolwentów, 
jeśli rodzice klas ósmych wolą można tę kwotę dołożyć do organizacji balu.

10.  Sprawy różne:

-  zgłosiło  się  trzech  przedstawicieli  Rady  Rodziców  do  negocjacji  z  firmą  Szwajcarka: 
Katarzyna Migdalska, Joanna Jakubowska i Mariusz Bugajski. Negocjacje odbędą się 24 maja 
o g. 12:00.

- pani Agnieszka Mickiewicz-Plebanek zaproponowała utworzenie bazy firm organizujących 
wycieczki  szkolne,  z  których  korzystają  nasze  dzieci.  Przygotuje  w tym  celu  ankiety  dla 
uczniów, rodziców i wychowawców. Z bazy będą mogli w latach kolejnych korzystać rodzicei  
wychowawcy dokonując wyboru operatora wycieczki i programu wycieczki. 

- zapytanie do przekazania do p. dyrektor w sprawie wyjść na patio, dzieci miały wychodzić 
od maja, a na razie nie ma takiej możliwości.

11. Następne spotkanie ustalono na 6 czerwca 2019r.

 

Protokół sporządziła: Ewa Gralczyk


